
Referat af menighedsrådsmøde, Sankt Mariæ Sogn  

D. 10.4.2024, kl. 19.00 til 20.45 i menighedssalen  

Deltagere: Damian Arguimbau, Jesper Fich, Sr. Benedikte Nielsen, Anders Gundelach, Lise Bloch, Jacob 
Bjerregaard, Rose Frank, Christel Helleshøj og Simon Grum 

1. Nyt fra menigheden (Sr. 
Benedikte og Jesper)   

• SMUK: Intet at berette. 
• KÆK har bestilt en bus til en udflugt. Menighedsrådet dækker 

udgiften til bussen. 
• Kirke:  

o Der har været mange mennesker i kirken i påsken. 
Palmesøndag var der formentlig flere end nogensinde 
før. Kalkkommunionen er genindført fra og med 
skærtorsdag, og de fleste drikker af den og ”dypper” 
ikke. Ministranterne har gjort det virkelig godt. 
Klosteret løser imponerende mange opgaver, selv om 
der ikke er så mange søstre, som der har været. 

o Der er kommet nye kirkebøger, som skal rumme tiden 
efter 1.1.2023. Der forestår derfor et større arbejde 
med at indskrive hændelser fra 1.1.2023 til nu.  

2. Nyt om regnskab (Jacob) •  Kirkebidragene i 1. kvartal er steget marginalt i forhold til 
sidste år. Kollekterne ligger på det jævne. Der er derudover 
intet at bemærke. 

• Det er tidligere besluttet, at der skal sys nye ministrantdragter, 
men leverandøren er ikke til at komme i kontakt med. Det er 
derfor nødvendigt at finde en anden leverandør. 

3. Status på kampagne 
vedr. kirkeskat (Jesper) 

• Der er i menighedsrådet meget stor tilfredshed med de fire 
præsentationer i kirken.  

• Der er kommet nogle få nye tilmeldinger til kirkeskat, mens 
andre har sat deres bidrag op. 

4. Jesper 40 års jubilæum 
incl. menu og praktiske 
ting 

• Der er udarbejdet en invitation, som vil blive udsendt. 
• Damian kontakter en mulig toastmaster og forbereder selv en 

tale. 
• Opstilling af telte, cafeborde mv. påbegyndes kl. 10. 

5. Lydanlæg (Damian) • Der var sammen med dagsordenen udsendt bilag med tilbud. 
Vores nuværende anlæg er ikke lovligt, fordi der er problemer 
med frekvensen.  

• Det blev besluttet, at Damian bestiller basispakken til 36.664kr. 
og beder leverandøren om at kontakte Sr. Benedikte og Jesper 
med henblik på afklaring af tekniske detaljer og installation. 

6. Næste møder 29.5.2024 kl. 19.00 i menighedssalen. 
7. Eventuelt Et par medlemmer af menigheden har spurgt, hvorfor navnene på 

kommunionsuddelerne ikke fremgår af referatet af mødet d. 6.2.2024. 
Det skyldes, at der på menighedsrådsmødet blev nævnt nogle navne på 
mulige uddelere, som Jesper derefter skulle kontakte for at høre, om 
de pågældende var interesserede. Det følger heraf, at den endelige 
liste over uddelere ikke blev færdiggjort på mødet og derfor ikke kunne 
fremgå af referatet.  

Referent: Anders  


